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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia finančná, správy majetku a

hospodárskeho rozvoja mesta (KFSM)

Zápisnica č. 11/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 27.11.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
2. Nakladanie s majetkom mesta (Navrhovatel JUDr. Marek Atalovič )
3. Návrh úpravy Programového rozpočtu Mesta Nové Mesto nad Váhom na rok 2024 – 4. zmena

(Navrhovatel Ing. Miroslav Trúsik )
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Nové Mesto nad Váhom č. 4/2024, ktorým sa

mení a dopĺňa VZN Mesta Nové Mesto nad Váhom č. 5/2023 o miestnom poplatku za
komunálne odpady a drobné stavebné odpady- informácia (Navrhovatel Ing. Zuzana Paučinová )

5. Návrh na schválenie Programového rozpočtu Mesta Nové Mesto nad Váhom na roky 2025 –
2027 (Navrhovatel Ing. Miroslav Trúsik )

6. Návrh - účelové určenie dotácií na podporu prioritného športu (Navrhovatel Mgr. Andrej
Neuschl )

7. Rôzne
8. Záver

K bodu č. 1:
Zasadnutie Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta otvorila predsedníčka
Ing. Iveta Antalová.
Privítala členov komisie osobitne nového člena a podpredsedu komisie MUDr. Mariána  Moru 
a nového člena a tajomníka komisie Ing. Jána Capa  a prizvaných hostí. Členovia komisie Ing. Boris
Huna,  p. Alena Hunová,  Mgr. Jaroslav Košťál  a Ing. Štefan Rehák    ospravedlnili svoju neúčasť
na  zasadnutí.  Predsedníčka  predložila  na  schválenie  program  komisie,  ktorý  bol  jednohlasne
odsúhlasený.

K bodu č. 2: (Predkladá: JUDr. Marek Atalovič)

K bodu č. 2.1: (Predkladá: JUDr. Marek Atalovič)
Predkladáme návrh na schválenie prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta podľa § 9a ods.
15 písm. f) zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a Čl. 7 bod. 1 písm. f) Zásad
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Nové Mesto nad Váhom (ďalej  len „Zásad“),  ako
prevod majetku na základe zámennej zmluvy, pričom takýto postup je pre mesto vhodnejší, ako
predaj  majetku mesta,  resp.  nadobudnutie  veci  kúpnou zmluvou,  ako prípad hodný osobitného
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zreteľa, o ktorom rozhoduje mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.

1. Spoločnosť Ako zachrániť život s.r.o., so sídlom Ul. J. Hašku 18, 915 01 Nové Mesto nad Váhom je
spoluvlastníkom pozemku evidovaného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálnym
odborom na liste vlastníctva č. 7890:

parcela registra C KN č. 4355/6 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 53 m²,
v podiele 1/3, t.  j.  18 m².Spoluvlastníkom pozemku parcela registra C KN č. 4355/6 druh
pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 53 m², v podiele 2/3 je Mesto Nové Mesto
nad Váhom.

2. Mesto je vlastníkom pozemku parcely registra C KN č.  4356/2 zastavaná plocha a nádvorie
o výmere 27 m², evidovaného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálnym odborom
na LV č. 3160, k. ú. Nové Mesto nad Váhom v podiele 1/1. Geometrickým plánom č. 105/2024 zo dňa
12.08.2024 sa z uvedeného pozemku odčlenili časti, označené ako: 

parcela registra C KN č. 4356/3 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 10 m²,
parcela registra C KN č. 4356/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 8 m²,
parcela registra C KN č. 4356/5 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 6 m².

Predmetom schválenia prevodu je zámena nehnuteľností  vo vlastníctve spoločnosti Ako
zachrániť život s.r.o., a to pozemku parcela registra C KN č. 4355/6 druh pozemku zastavaná
plocha a nádvorie o výmere 53 m², v podiele 1/3, t. j. 18 m² za nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta
zamerané Geometrickým plánom č. 105/2024 zo dňa 12.08.2024 tak, že spoločnosť Ako zachrániť
život s.r.o. doplatí  mestu rozdiel v hodnote pozemkov vo výške 900 €. Hodnota pozemkov bola
ocenená Znaleckým posudkom č. 192/2024 zo dňa 21.10.2024 na cenu 150 €/m². Výmera podielu
na pozemku parcela registra C KN č. 4355/6 je 53 m², z toho podiel 1/3 Ako zachrániť život s.r.o. je
18 m², ktorý sa zamieňa za pozemky mesta spolu o výmere 24 m² (10+8+6).Rozdiel vo výmere 6 m²
za cenu 150 €/m², t. j. 900 € doplatí spoločnosť Ako zachrániť život s.r.o.
Spôsob  prevodu  vlastníctva,  ako  prípad  hodný  osobitného  zreteľa  bol  schválený  na  mestskom
zastupiteľstve dňa 19.11.2024.

Diskusia: bez diskusie. 
Komisia  finančná,  správy  majetku  a  hospodárskeho  rozvoja  mesta:  prerokovala  návrh
materiálu a odporúča MsZ ho schváliť.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 2.2: (Predkladá: JUDr. Marek Atalovič)
Predkladáme návrh na zriadenie vecného bremena na zaťaženie pozemkov vo vlastníctve Mesta
s  právom zriadenia  a  uloženia  elektroenergetických  zariadení  pre  stavebníka  spoločnosť
ROYALMAX, s.r.o., so sídlom Ul. J. Kollára 2014/13, 915 01 Nové Mesto nad Váhom, IČO: 50177486
v prospech Západoslovenskej distribučnej a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361
518 v rozsahu vyznačenom v Geometrickom pláne č. 46/2024 zo dňa 16.05.2024 vyhotoveným Ing.
Marek Gajdošík - gl-geo s.r.o., Holubyho 2112/7, 915 01 Nové Mesto nad Váhom, úradne overeným
Ing. Ľubicou Balažovičovou dňa 24.05.2024 pod č. G1-402/2024 na pozemkoch vo vlastníctve mesta:

parcela registra E KN č. 58/15 druh pozemku záhrada o výmere 780 m², LV č. 3160, diel 4
o výmere 213 m²,
parcela registra E KN č. 69/153 druh pozemku ostatná plocha o výmere 86 m², LV č. 7605, diel
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3 o výmere 24 m²,
parcela registra C KN č. 216 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 780 m², LV
č. 3160, diel 2 o výmere 13 m²,
parcela registra C KN č. 215 druh pozemku ostatná plocha o výmere 2279 m², LV č. 3160, diel
1 o výmere 2 m²,

v rozsahu vecného bremena 252 m² (diel 1-4).
Vecné bremeno sa zriaďuje v súvislosti  so stavbou žiadateľa „Distribučné rozvody NN“,  na Ul.
Inoveckej v Novom Meste nad Váhom na stavebné objekty:
SO 10 Rozšírenie distribučného rozvodu NN
SO 11 Prípojky NN
Vecné bremeno spočíva v povinnosti povinného, ako vlastníka pozemku, strpieť na časti zaťaženej
nehnuteľnosti:
a)   zriadenie a uloženie Elektroenergetických zariadení,
b)   užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné
stavebné úpravy Elektroenergetických zariadení  a  ich odstránenie v  rozsahu vyznačenom v GP
na dobu neurčitú.

Vecné bremeno sa zriaďuje odplatne za jednorazovú úhradu podľa Zásad hospodárenia a nakladania
s majetkom mesta Nové Mesto nad Váhom vo výške 3.780 EUR.

Diskusia: bez diskusie.
Komisia  finančná,  správy  majetku  a  hospodárskeho  rozvoja  mesta:  prerokovala  návrh
materiálu a odporúča MsZ ho schváliť.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 2.3: (Predkladá: JUDr. Marek Atalovič)
Predkladáme návrh na schválenie Nájomnej zmluvy s právom stavby so Železnicami Slovenskej
republiky, ktorou Mesto Nové Mesto nad Váhom má záujem prenajať pozemky za účelom realizácie
stavby s názvom „Spevnené plochy na parkovanie s revitalizáciou autobusovej stanice a budovy
zázemia pre prevádzkovateľa verejnej autobusovej dopravy a cestujúcu verejnosť“.
Ide o pozemky nachádzajúce sa v blízkosti súčasnej autobusovej stanice (bližšie v materiáloch) spolu
o výmere 6662 m², na dobu určitú – dvadsať (20) rokov odo dňa nadobudnutia účinnosti Nájomnej
zmluvy s možnosťou jej predĺženia po vzájomnej dohode oboch zmluvných strán o ďalších desať (10)
rokov  za  dodržania  dohodnutých  zmluvných  podmienok,  za  cenu nájmu vo  výške 1  332,40
EUR/rok bez DPH (0,20 EUR/m2 Predmetu nájmu/rok x 6662 m2). Predmetné pozemky tvoria vstup
do Mesta a nie sú najlepšou vizitkou Mesta pre občanov i návštevníkov, aj keď sa nejedná o pozemky
vo vlastníctve Mesta. Touto výstavbou však dôjde k vyriešeniu dlhodobého problému, ktorým je
nevyhovujúci technický stav povrchu pozemkov nachádzajúcich sa v blízkosti železničnej stanice, ako
aj zastaralého vzhľadu súčasnej autobusovej stanice.

Diskusia:   p.  Nemšáková   sa  zaujímala,  či  nie  je  možné   do  zmluvy  zakomponovať  klauzulu  
predkúpneho  práva v prospech mesta. Ing. Antalová    sa spýtala   na podmienku, že nájomca  nie je
oprávnený vyberať poplatky za dočasné parkovanie vozidiel, čím táto  podmienka nám neumožní 20 
 prípadne viac rokov  túto parkovaciu plochu  zahrnúť do jednotnej platenej  parkovacej politiky
v meste  a  môže sa stať,  že napokon   plocha nebude slúžiť  cestujúcej  verejnosti,  ale   skôr 
na dlhodobé odkladanie  vozidiel.  Primátor  k uvedenému  poznamenal,  že rokovania so ŽSR ako
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vlastníkom  pozemkov  neboli ľahké a trvali dlho. ŽSR nesúhlasili  s predkúpnym právom, je tam 
podmienka ,že ak sa zmluvné strany  nedohodnú inak , mesto  dá predmet nájmu po skončení nájmu 
do pôvodného stavu.  Predmetná plocha má podľa ŽSR  slúžiť predovšetkým  pre cestujúcich   a ŽSR
nesúhlasia, aby mesto spoplatnilo predmetné parkovisko.  Pán Hladký doplnil, že keďže  uvedená
investičná výstavba  bude financovaná z eurofondov   počas doby udržateľnosti nesmie byť využívaná
na hospodársku činnosť.   Pán  primátor  doplnil,  že  sa podarilo vyrokovať so ŽSR  ústupky 
v priaznivejších  lehotách  prenájmu ( z 5 r. na 20 rokov), dlhšie lehoty na predloženie projektovej
dokumentácie a iné.  Ak  sa chce mesto  posunúť ďalej a využiť  alokované prostriedky z eurofondov 
na zveľadenie  predmetného priestoru -  krajší vstupu do mesta hodný 21. storočia, je dobré schváliť 
predmetnú nájomnú zmluvu. 

Komisia  finančná,  správy  majetku  a  hospodárskeho  rozvoja  mesta:  prerokovala  návrh
materiálu a odporúča MsZ ho schváliť.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 3: (Predkladá: Ing. Miroslav Trúsik)
V zmysle § 14 ods. 1 zák. č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene
a doplnení niektorých zákonov predkladám
4. zmenu programového rozpočtu mesta na rok 2024. Rozpočet je zostavený ako vyrovnaný, kde
príjmy spolu aj výdavky spolu sú rozpočtované
vo výške 33 453 854 EUR.

Ing. Trúsik doplnil , že ide o zreálnenie plnenia príjmova  a čerpania výdavkov, ktoré očakávame
do konca roka 2024. Sú tam zreálnené aj príjmy školstva, na ktoré sme  dlhšie čakali a aj preto  sme
predložili tento materiál o mesiac neskôr ako zvyčajne.  Sú tam zreálnené výdaje - zníženie výdavkov 
z dôvodu zrušenia Novomestského jarmoku,  zníženie čerpania výdavkov na investičnú výstavbu
z dôvodu presunu   akcií do budúceho roku.  Príjmy sú doplnené aj o došlý príspevok  štátu vo výške
173 693 Eur  na krytie výdavkov súvisiacich  s výpadkom príjmov fyzických osôb v roku 2024 . 
Diskusia : bez diskusie 
Komisia  finančná,  správy  majetku  a  hospodárskeho  rozvoja  mesta:  prerokovala  návrh
materiálu a odporúča MsZ ho schváliť.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 4: (Predkladá: Ing. Zuzana Paučinová)
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Nové Mesto nad Váhom č. 4/2024, ktorým sa mení
a  dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenia  mesta  Nové Mesto  nad Váhom č.  5/2023 o  miestnom
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady bol prerokovaný na 10. zasadnutí KFSM
dňa 28.10.2024 a na 10. schôdzi MsR dňa 29.10.2024.
Na komisii budú aktualizované informácie.

Ing. Paučinová  doplnila  prítomným aktualizované  informácie  o predmetnom materiáli, ktorý po
tom čo bol  prerokovaný  a schválený v komisiách  finančnej,  správy majetku a hospodárskeho
rozvoja  a komisii pre ochranu životného prostredia  a Mestskej rade.  Informovala o následnej 



5/7

situácii  ohľadom pripravovanej  legislatívy  a  procese  schvaľovania poplatkov  za skládkovanie
komunálneho odpadu vo vláde SR a NR SR  s mechanicko-biologickou úpravou pred skládkovaním
a bez mechanicko-biologickej úpravy.  Na jednej strane  výrazné zvýšenie poplatkov  zo strany Vlády
SR za  skládkovanie  bez  MBÚ  a  na  strane  druhej   dvojročný odklad  povinnosti  MBÚ pred
skládkovaním, kt. nevyšiel ešte v Zbierke zákonov. Vzhľadom na legislatívny zmätok  sme sadzby
za komunálny odpad prepočítali a navrhujeme   predložený materiál VZN  predložiť do mestského
zastupiteľstva  na schválenie  tak ako bol predložený tzn.  pre fyzické osoby  upraviť poplatok
za  vývoz  komunálneho  odpadu   na  52  eur/rok   a  pre  právnické  osoby  podľa  objemu nádoby
a  frekvencie  vývozu,  tak  ako  to  bolo  schválené  v  komisii    finančnej,  správy   majetku
a hospodárskeho rozvoja,  komisii pre ochranu životného prostredia  a Mestskej rade.        
Diskusia: Poslanec  Mgr. Vojtek  sa zaujímal o pomer výšky poplatkov platených  na skládkach 
za skládkovanie a príjem z výberu poplatkov.  
Ing. Paučinová odpovedala , že  navýšené ceny za skládkovanie  na skládkach budú v plnej miere
pokryté  navýšeným poplatkom  od  fyzických a právnických osôb ,kt. budú platiť za komunálny
odpad  a drobný stavebný odpad v zmysle VZN. Ďalej sa Mgr. Vojtek zaujímal, prečo  mesto  si samo
nerealizuje MBÚ  komunálneho odpadu.  Ing. Paučinová  skonštatovala , že na prevádzkovanie MBÚ
je potrebné vyprodukovať min. 20 000 t odpadu , pričom my vyprodukujeme 5 000 t.  P. Primátor 
doplnil,  že  mestá  nemali možnosť  získať prostriedky z eurofondových výziev finančné prostriedky 
na  vybudovanie  MBÚ  komunálneho  odpadu,   nakoľko  všetky   výzvy  boli  zamerané   len  pre
spoločnosti prevádzkujúce skládky.   Ďalej dodal, že všetky mestá  sa chystajú navyšovať poplatky 
za komunále odpady, keďže odpadové spoločnosti navyšujú poplatky za skládkovanie. MUDr. Mora 
 potvrdil slová predchádzajúcich diskutujúcich, zvyšovaniu poplatkov za komunálne odpady a drobný
stavebný odpad  sa pravdepodobne nevyhneme a budeme radi, ak  to navýšenie  nebude vyššie  ako
sa navrhuje,  keďže  do toho  vstúpia ďalšie vplyvy ako  je  inflácia,  vyššia DPH , nová  transakčná
daň a ďalšie opatrenia, ktoré sa budúci rok zavádzajú.   
 
Komisia  finančná,  správy  majetku a  hospodárskeho rozvoja  mesta:   berie  aktualizovanú
informáciu na vedomie.

K bodu č. 5: (Predkladá: Ing. Miroslav Trúsik)
Predkladaný  návrh  rozpočtu  vychádza  z  ustanovení  zákona  č.  523/2004  Z.z.  o  rozpočtových
pravidlách verejnej správy v znení neskorších predpisov, zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových
pravidlách  územnej  samosprávy,  zákona  č.  564/2004  Z.z.  o  rozpočtovom  určení  výnosu  dane
z príjmov územnej samospráve, zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku
za komunálne odpady a  drobné stavebné odpady,  zostavuje  sa na obdobie troch rokov.  Návrh
rozpočtu je záväzným rozpočtom na príslušný rok 2025, pričom rozpočet na roky 2026 a 2027 nie je
záväzný a bude sa upresňovať v ďalšom rozpočtovom období.  

Ing. Trúsik  v krátkosti okomentoval  predložený  návrh  Programového  rozpočtu mesta na rok 2025,
kt.   je  navrhnutý  ako  vyrovnaný  v  celkovej  čiastke    47  534  921  eur  vrátane  príjmových
a výdavkových finančných operácií. Bežný rozpočet je navrhnutý ako prebytkový vo výške  631 244
eur, z tohto prebytku budú uhradené splátky úverov ŠFRB rozpočtované vo výške 631 244 eur.
Kapitálový rozpočet je rozpočtovaný so schodkom          12 555 027 eur. Schodok kapitálového
rozpočtu je krytý prevodom z rezervného fondu vo výške 10 934 277 eur,  návratnými zdrojmi
financovania      ( prijaté úvery ŠFRB)  vo výške  1 520 750 eur a nevyčerpanou kapitálovou dotáciou
 z minulých rokov vo výške 100 000 eur.   Informoval o východiskách  pri tvorbe rozpočtu na rok
2025 a výhľade na roky 2026 a 2027, o prognózovanej  výške  podielových daní ( DPFO ) pre rok
2025,  o  zmenách  pri  financovaní  školstva,  o  možných  dôsledkoch  vyplývajúcich  zo  zákona
o rozpočtovej zodpovednosti na tvorbu rozpočtu na roky 2025, 2026 a 2027 , o dôsledkoch tzv.
konsolidačného balíčka.  Pán primátor   prítomným premietol  a  podrobne okomentoval   všetky 



6/7

navrhované položky kapitálových výdavkov  pre  rok 2025 a výhľadovo na roky 2026 a 2027 
s pozmeňujúcim návrhom k predloženému  návrhu rozpočtu   v roku 2025  znížiť  kapitálové
výdavky v programe 7.15  na položke 717 o 60 000 eur a v roku 2025 navýšiť kapitálové  výdavky 
 na položke 716 o rovnakú sumu  na programe 3.15.

Diskusia: 
Ing. Antalová  -  sa spýtala   na navýšenie  položky Mestské kultúrne akcie  v programe 11.2.2  oproti
predchádzajúcemu roku. Na kultúrne akcie sa položka na uvedenom podprograme niekoľko rokov 
nezvyšovala konštatoval Ing. Trúsik . Ďalej poznamenal, že každé jedno vystúpenie je z roka na rok
drahšie.  V opačnom prípade by sme museli  znižovať  počty účinkujúcich. Ďalej Ing. Antalová   sa
zaujímala,   na  ktorom  programe a  podprograme je  zaradená realizácia  verejného osvetlenia  
na Stromovej ul.. Ing. Trúsik  konštatoval , že je to zaradené v programe  5.9 -  je tam na túto akciu
rozpočtovaných   90 000 eur.  Ďalej Ing. Antalová  sa zaujímala  o projekt 7.11 Cyklochodník - 
do Čachtíc - p. Primátor  k uvedenému informoval, že  bolo urobené geodetické zameranie, dohoda
s obcou  Čachtice, že do projektu pôjdeme spoločne.  Je spracovávaná štúdia  uskutočniteľnosti.
Máme financie  na PD na stavebné povolenie  a  keď bude schválený rozpočet  ideme do toho .
Predpokladáme, že bude vyhlásená výzva a následne budeme žiadať o prostriedky z eurofondov. 
Ďalej Ing. Antalová sa zaujímala o výstavbu na ul. Kréna . Pán  primátor  odpovedal, že sa finalizuje 
štúdia a pôjde do komisie výstavby. Mgr. Vojtek  sa zaujímal  o Cyklotrasu - Čachtice- Nové Mesto
nad Váhom  -  informoval , že v uvedenej lokalite prebiehajú  pozemkové úpravy, či mesto nezvažuje
výkup pozemkov . Pán  Hladký informoval, že to berieme  do úvahy.   

Komisia  finančná,  správy  majetku  a  hospodárskeho  rozvoja  mesta:  prerokovala  návrh
materiálu  s pozmeňujúcim návrhom p. primátora znížiť   kapitálové výdavky v programe 7.15 
na položke 717 o 60 000 eur a navýšiť kapitálové  výdavky   na položke 716 o rovnakú sumu 
na programe 3.15 a odporúča MsZ ho schváliť.            

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 6: (Predkladá: Mgr. Andrej Neuschl)
V záujme mesta je podporovať zdravie a telesný rozvoj detí, mládeže ako aj ostatných občanov mesta
Nové Mesto nad Váhom. Uskutočňuje tak aj formou účelovej dotácie pre rozvoj športu v športových
kluboch na území mesta,  ktoré svoju činnosť  zameriavajú prevažne na výchovu zdravej  mladej
generácie. Prípravu a rozvoj telesnej kultúry a voľnočasových aktivít detí a mládeže zabezpečujú
zanietenými dobrovoľníkmi a erudovanými odborníkmi v príslušnej športovej oblasti.   Mesto má
okrem podpory športu detí a mládeže záujem podporovať organizovaný šport seniorských družstiev,
ktoré majú v našom meste dlhoročnú tradíciu, spoločenský význam, masovosť členskej základne
a zároveň prispievajú k úspešnej propagácii mesta prostredníctvom vykonávaného športu. Medzi
spoločensky  významné  športy  v  meste  patrí  viacero  športov  a  športových  klubov,  v  ktorých
jednotlivci a družstvá dosahovali a dosahujú významné športové úspechy na celoslovenskej úrovni.
Zároveň je potrebné zohľadňovať časovú a finančnú náročnosť športu s pohľadom na pôsobenie
v dlhodobej klubovej súťaži.  MsZ v zmysle § 5a a § 7 VZN č. 2/2023 môže určiť prioritný šport
a  výšku  dotácie,  ako  percentuálny  podiel  z  celkovej  dotácie  schválenej  v  príslušnej  kapitole
programového  rozpočtu  mesta,  ako  aj  výšku  dotácie  pre  jednotlivý  prioritný  šport,  ak  bolo
schválených viacero športov ako prioritné.   K spoločensky významným športom v našom meste
radíme volejbal a futbal. Volejbal dosahuje úspechy v kategórii mužov a žien. Posledné roky je ženský
volejbal na vzostupe a v extralige žien pôsobí od roku 2016 už deviatu sezónu. šesť krát sa dostali
volejbalistky do prvej štvorky. Preto sú volejbalistky oprávnene zaradené medzi prioritné športy
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mesta. Okrem seniorského tímu volejbalistiek (16 členov) a tímu mužov (22 členov), má klub VK
v mládežníckych kategóriách ďalších cca 200 členov.   Rovnako aj futbal, ktorý je z hľadiska členskej
základne najmasovejším organizovaným športovým klubom na území mesta. Okrem seniorov, ktorí
pôsobia v 4. lige skupiny západ, má AFC Považan aj 11 mládežníckych družstiev, ktoré združujú
dokopy cca 300 členov, z toho až 280 detí. Preto je futbal bezpochyby športom, ktorý priťahuje
v rámci mesta najväčší počet športovcov vykonávajúcich organizovaný šport.  

Materiál predložil a uviedol p. Viceprimátor.  Návrh prerozdelenia dotácie pre prioritné športy 
v roku 2025  kopíruje  rok 2024. Pán primátor  doplnil, že dávame toľko finančných prostriedkov
na  podporu  športu,  koľko  môžeme.   Do  konca  novembra  budú  predložené  žiadosti  o  dotáciu
a na základe toho  bude predložený upresnený konkrétny návrh do MsZ. 
 
Diskusia:  Mgr. Vojtek   navrhol či nenastal čas na úpravu  predmetného VZN, aby prerozdelenie
dotácií  na podporu športu bolo spravodlivejšie , možno podľa počtu registrovaných členov, počtu
detí,  prípadne  inak,  myslí  si,  že  kontrola  výšky  príspevkov  je  nedostatočná.  Pán  Viceprimátor
konštatoval, že toto celkom odkontrolovať nevieme, hlavne pri neregistrovaných členoch, nevieme
skontrolovať či dieťa  sa zúčastní 1x, 2x alebo je v športovom  klube celý rok. MUDr. Mora požiadal
Mgr. Vojteka , že  ak vie ako to urobiť spravodlivejšie, nech pripraví svoj návrh VZN. Ing. Trúsik 
konštatoval,  že  čím  jednoduchšie  VZN  na  rozdeľovanie  dotácii  bude,  tým  lepšie  pre  mesto,
v opačnom prípade  to bude náročné a neefektívne a zamestná to jedného človeka, ktorý bude celú
agendu prideľovania dotácií prepočítavať, kontrolovať, manažovať a aj tak to nebude nikdy úplne
spravodlivé. Dotácia je nenárokovateľná čiastka, mesto nevie financovať každé jedno dieťa v jeho
športových aktivitách, mesto má  dať nejaký príspevok,  aby sa mohol rozvíjať nejaký mládežnícky
šport . 

Komisia  finančná,  správy  majetku  a  hospodárskeho  rozvoja  mesta:  prerokovala  návrh
materiálu a odporúča MsZ ho schváliť.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 7:
V bode rôzne nebol predložený  žiadny ďalší materiál.

K bodu č. 8:
Na záver komisie predsedníčka Ing. Antalová poďakovala všetkým za účasť a prípravu materiálov
na rokovanie.

Ing. Iveta Antalova
predseda komisie

Ing. Ján Cap
tajomník komisie

Priloha:


